
Generalforsamlingsreferat 2016.
Ordinær generalforsamling i Antenneforeningen "Præstegårdsudstykningen" 
torsdag den 31. marts 2016 kl. 19:30 i Hvalsø Kulturhus, Skolevej 12, 4330 Hvalsø.

39 medlemmer inklusive foreningens bestyrelsesmedlemmer Sjak Christiansen, Leif Nielsen, Benny Olsen, 
Kurt Mariegaard samt suppleanten Preben Sørensen var mødt op. Bestyrelsesmedlemmet Poul Johansson 
samt suppleanten Poul Erik Jensen havde meldt afbud. Til stede var også den under punkt 1 valgte dirigent 
Bjarne Bang Christensen.

Repræsentanterne fra YouSee, Stefan Nygaard, og Stofa, Carsten Haun Larsen, der begge skulle præsentere 
deres produkt under pkt. 4a, var ligeledes til stede.

Pkt. 1) Valg af dirigent.
Bestyrelsen foreslog Bjarne Bang Christensen, der er næstformand i antennelauget "Masten". 

Bjarne blev valgt.

Bjarne konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. Da der i indkaldelsen til 

generalforsamlingen var lagt op til afstemning omkring mulig ny leverandør af tv mv., ønskede 

Bjarne udfundet to stemmetællere. Valgt blev Ole, Kløvermarken 40 og Merethe, Kløvermarken 

37.

Pkt. 2) Formanden Sjak Christiansens beretning (udsendt til foreningens medlemmer sammen 

med indkaldelsen til generalforsamlingen).

Formandens beretning handlede primært om det forløb, der har været omkring udfindelse af tv- 

udbydere, der efter bestyrelsens mening var i stand til at leve op til den forsyningssikkerhed, som 

bestyrelsen ønsker at give medlemmerne. Markedet har været gennemtrawlet og tilbage stod 

YouSee, vores nuværende leverandør, samt Stofa.

Dette emne afstedkom straks debat, men da det måtte antages at blive diskuteret i forbindelse 

med punkt 4a "valg af leverandør", henstillede dirigenten til, at man fortsatte en eventuel 

diskussion under det punkt. Dog skal nævnes, at der bl.a. var spørgsmål til de tilbud, som YouSee 
og Stofa var kommet med omkring frikontingenter for tv og bredbånd til bestyrelsen. Til det 

svarede formanden, at bestyrelsen ønskede åbenhed ligesom det heller ikke havde influeret på 

tilbuddene. Det at YouSee og Stofa tilbyder bestyrelsesmedlemmer gratis tv/bredbånd, har ikke 

givet højere priser for medlemmerne, ligesom det heller ikke havde givet lavere priser, såfremt det 

ikke var tilbudt og accepteret.

Der var også spørgsmål til antennemasten, der blev nedtaget medio 2015, og hvorfor soklen ikke 

var fjernet. Baggrunden herfor var, at bl.a. fibernetkablerne er integrerede i soklen og risikoen for 

at beskadige kablerne, når der skulle hugges i soklen, skønnedes for stor. Så indtil videre forbliver 

soklen.

Pkt. 3) Regnskab for 2015.

Kassereren Leif gennemgik regnskabet, der var godkendt af revisor og udsendt sammen med 

generalforsamlingsindkaldelsen. Regnskabet blev godkendt.
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Pkt. 4) Indkomne forslag.
a) Valg af programleverandør.

b) Forslag fra bestyrelsen; vedtægtsændringer.

c) Evt. forslag fra medlemmerne.

Ad pkt. 4a) Valg af programleverandør.

Som anført mødte YouSee og Stofa med hver deres repræsentant, der så hver især fik 15 minutter 

til at præsentere deres tilbud. Herefter var der afsat 30 minutters spørgetid.

YouSee. der erkendte ikke at kunne matche Stofa's pakkepriser, koncentrerede sig om det 

element, at man for ca. 500.000 kr. ville opgradere/fremtidssikre vores anlæg (Docsis 3.1) inkl. det 

at få ombygget plejehjemmets anlæg, således at man der selv kan vælge en pakke, hvilket ikke er 

tilfældet lige nu.

Stofa gennemgik hele deres produkt; herunder specielt indholdet i pakkerne. Eksempelvis er TV 2 

Charlie beliggende i grundpakken, hvor den hos YouSee er beliggende i mellempakken, og for en 

stor dels vedkommende er sportskanalerne, der er de dyre, beliggende i fuldpakken, hvilket ikke 

helt gør sig gældende hos YouSee. Det skal bemærkes, at også Stofa havde tilbudt at ombygge 

plejehjemmets anlæg.

Der udspandt sig herefter en længere debat omkring tilbuddene. Der skal kort nævnes 

leverandørsikkerhed, længden af kontrakterne (Stofa 5 år, og YouSee 8 år inkl. 12 mdr.s opsigelse), 

fastholdelse af priser, internethastigheder, indeksreguleringer mv. Herefter forlod 

repræsentanterne salen.

Der blev foretaget skriftlig afstemning. Der var 54 stemmesedler inkl. fuldmagter. YouSee fik 37 

stemmer og Stofa fik 17 stemmer. Således besluttede generalforsamlingen, at YouSee skal 

fortsætte med at være vores leverandør; dog under de nye kontraktforhold.

Ad pkt. 4b) Forslag fra bestyrelsen, vedtægtsændringer.

Bestyrelsen har ønsket at tage hensyn til plejehjemmets beboeres mobilitet i forbindelse med 

generalforsamlinger mv., og har derfor stillet forslag om, at der skal være mulighed for at 

iværksætte en separat afstemning for medlemmerne på plejehjemmet inden den ordinære 

generalforsamling. Der udspandt sig en debat for og imod.

Forslaget gik til afstemning ved håndsoprækning. Der var 19 stemmer for, 14 imod og en undlod at 

stemme. Forslaget blev dermed forkastet, idet der jf. vedtægterne kræves mindst %-dele af de 

fremmødte stemmeberettigede stemmer for vedtægtsændringen.

Ad pkt. 4c) Ingen forslag fra medlemmerne.

Pkt. 5) Budget for 2016, herunder fastsættelse af kontingentsatser og øvrige satser.

Leif gennemgik budgettet. De årlige kontingentsatser i 2016 er:
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• Grundpakke: kr. 1.860

• Mellempakke: kr. 4.160

• Fuldpakke kr. 5.360

Budgettet blev vedtaget.

Pkt. 6) Valg af formand.

Bestyrelsen foreslog Sjak Christiansen. Sjak blev genvalgt.

Pkt. 7) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer.

På valg var Benny Olsen og Kurt Mariegaard. Begge blev genvalgt.

Pkt. 8) Valg af 2 suppleanter.

På valg var Preben Sørensen og Poul Erik Jensen, der begge ønskede genvalg. Yderligere stillede Bo 

Rasmussen, Østergade 11, og Martin Kristiansen, Kalvehaven 12 op.

Der blev foretaget skriftlig afstemning. Valgt blev Bo Rasmussen og Martin Kristiansen. Bestyrelsen 

ønsker i den forbindelse de nye velkommen og takker Preben og Poul Erik for deres indsats 

gennem mange år.

Pkt. 9) Valg af revisor.

På valg var Lene Bisgaard. Lene blev genvalgt.

Foreningen har ikke nogen revisorsuppleant, men ønskede dette jf. indkaldelsen til 

generalforsamlingen. Morten Jakobsen, Hestehaven 15 meldte sig og blev valgt uden 

medkandidat.

Pkt. 10) Øvrig information fra bestyrelsen.

Ingen bemærkninger.

Pkt. 11) Eventuelt.

Ingen bemærkninger eller kommentarer.

Sjak takkede for deltagelse og lukkede generalforsamlingen kl. 2230.

Bestyrelsens sammensætning pr 31. marts 2016: 

Formand:

Sjak Christiansen

Bestyrelsesmedlemmer:

Leif Nielsen

Benny Olsen

Poul Johansson {Ad* tf&d "(r

Kurt Mariegaard

Suppleanter:

Bo Rasmussen

Martin Kristiansen 
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Yderligere: Revisor Lene Bisgaard, samt revisorsuppleant Morten Jakobsen.
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